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Z A P I S N I K  

 
20. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto,  

ki je bila v četrtek, 16. februarja 2017, ob 16. uri v sejni dvorani Mestne občine Novo 
mesto, Novo mesto, Glavni trg 7. 

 
 
Sejo je pričel in vodil mag. Gregor Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto, in na začetku 
pozdravil članice in člane Občinskega sveta ter vse prisotne na seji.  
 

Ugotovitev števila navzočih 
 

Župan je obvestil Občinski svet, da je zamudo na seji opravičila mag. Mojca Špec Potočar. 
 
V skladu z drugim odstavkom 37. člena Poslovnika Občinskega sveta je župan ob 16.06 uri 
ugotovil, da je na seji prisotnih 22 članic in članov Občinskega sveta, da je Občinski svet 
sklepčen, ter da lahko nadaljuje z delom in odločanjem.  
 
Naknadno so se seje udeležili svetniki Bojan Kekec (16.07), Marjanca Trščinar Antić (16.10), 
Alojz Kobe (16.10), Jiří Volt (16.31), Eva Filej Rudman (16.44), Stanislav Galič (16.44) in mag. 
Mojca Špec Potočar (17.56), tako, da je bilo na seji prisotnih 29 članic in članov Občinskega 
sveta, od točke 3.1 Kadrovske zadeve – Predlog sklepa o potrditvi mandata članu Občinskega 
sveta Mestne občine Novo mesto pa skupaj 30 članic in članov Občinskega sveta.  
 
a) Prisotne članice in člani občinskega sveta: 
mag. Franc Bačar, mag. Miroslav Berger, Marko Dvornik, Matjaž Engel, Eva Filej Rudman, 
Stanislav Galič, Alojz Golob, Boštjan Grobler, Dušan Kaplan, Bojan Kekec, Alojz Kobe, Jasna 
Kos Plantan, Peter Kostrevc, Mateja Kovačič, doc.dr. Milena Kramar Zupan, Uroš Lubej, Slavko 
Matko, Alenka Papež, dr. Janez Povh, mag. Mitja Sadek (od točke 3.1. dalje), Duško Smajek, 
Borut Škerlj, Matjaž Smodiš, mag. Mojca Špec Potočar, Marjanca Trščinar Antić, Bojan Tudija, 
Vesna Vesel, Jiří Volt (do 19.26), Martina Vrhovnik in  mag. Adolf Zupan.  
 
b) Prisotni predstavniki občinske uprave:  
− mag. Gregor Macedoni, župan, 
− Sara Drašković, vodja Kabineta župana, 
− dr. Vida Čadonič Špelič, direktorica Občinske uprave, 
− mag. Jože Kobe, vodja Urada za gospodarske javne službe, 
− dr. Iztok Kovačič, vodja Urada za prostor in razvoj, 
− Katarina Petan, vodja Urada za finance in splošne zadeve, 
− Miloš Dular, Urad za gospodarske javne službe, 
− Darko Habjanič, Kabinet župana, 
− Jasna Jazbec Galeša, Urad za finance in splošne zadeve, 
− Meta Retar, Kabinet župana, 
− Mojca Tavčar, Urad za prostor in razvoj, 
− Suzana Virc, Kabinet župana in 
− Peter Žunič Fabjančič, Kabinet župana. 
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c) Ostali prisotni: 
− Radovan Nikić, Acer, d.o.o., pri 4. točki, 
− Suzana Simič, Acer, d.o.o., pri 4. točki, 
− Smiljana Pavišić, Krka, d.d., pri 4. točki, 
− Igor Šuštaršič, Krka, d.d., pri 4. točki, 
− Urša Dirjec Meško, Fin Ars, d.o.o., pri 7. točki, 
− Jernej Muhič, Komunala Novo mesto, d. o. o. pri 14. točki, 
− predstavniki medijev. 

 
Sklic seje je bil posredovan v poslovniškem roku in gradiva objavljena na spletni strani.  
 
Župan je obvestil Občinski svet, da so bila naknadno na spletni strani pred sejo objavljena še 
naslednja gradiva: 
− amandma župana k 4. in 5. točki dnevnega reda, 
− poročilo o izvajanju proračuna 2017, stanje investicij – gradnja na dan 10.2.2017, 
− poročila delovnih teles, in 
− čistopis predloga dnevnega reda 20. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 

 
Pred sejo na klop je bil posredovan:     
− čistopis predloga dnevnega reda 20. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 

 
 

Določitev dnevnega reda 
 

I. 
Umik točk z dnevnega reda 

Župan in svetniki niso imeli predlogov za umik točk z dnevnega reda 20. seje Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto.  
Odbor za komunalo in promet je izglasoval sklep o predlogu, da predlagatelj umakne 9. točko 
(Predlog poslovnika Občinskega sveta MO NM) z dnevnega reda 20. seje Občinskega sveta 
MO NM, vendar je župan obrazložil, zakaj ne bo umaknil točke. 
 

II. 
Razširitev dnevnega reda 

Župan in svetniki niso imeli predlogov za razširitev dnevnega reda 19. seje Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto.  

III. 
Celotni dnevni red 

V skladu s petim odstavkom 38. člena poslovnika je župan predlagal glasovanje o predlogu 
dnevnega reda v celoti. 
Prijav k razpravi ni bilo. 
 
 

S K L E P, št. 407 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana brez razprave z večino glasov 
določil naslednji 
 

d n e v n i   r e d  
20. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  
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2. Potrditev zapisnika 19. redne in 1. dopisne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo 
mesto 

3. Kadrovske zadeve 
3.1 Predlog sklepa o potrditvi mandata članu Občinskega sveta Mestne občine Novo 

mesto  
3.2 Predlog sklepa za podajo soglasja k imenovanju direktorja-poveljnika Gasilsko-

reševalnega centra Novo mesto  
3.3 Predlog sklepa za imenovanje predstavnika/ice v Svet Ekonomske šole Novo 

mesto  
3.4 Predlog sklepa o imenovanju nadomestnega člana/ice Odbora za davčno politiko, 

proračun in finance  
3.5 Predlog sklepa o imenovanju nadomestnega člana/ice Odbora za spremljanje 

položaja romske skupnosti  
3.6 Predlog sklepa o imenovanju nadomestnega člana/ice Komisije za vloge in 

pritožbe  
3.7 Predlog sklepa za imenovanje Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 

4. Usklajen predlog odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu Tovarna zdravil 
Krka -1 (OPPN TZ KRKA-1) - druga obravnava 
• Amandma k usklajenemu predlogu odloka o OPPN Tovarna zdravil Krka - 1 

5. Predlog odloka o občinskih cestah v Mestni občini Novo mesto – druga obravnava 
• Amandma k predlogu odloka o občinskih cestah v Mestni občini Novo mesto – 

druga obravnava 
6. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa v 

Mestni občini Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek 
7. Dopolnjen osnutek odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 

podrobnem prostorskem načrtu Nadomestna gospodarska cona ob Straški cesti (SD 
OPPN NGC-2) – prva obravnava 

8. Predlog odloka o proračunu Mestne občine Novo mesto za leto 2018 - prva obravnava  
9. Predlog Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto - prva obravnava 

10. Program odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode za leto 2017 
11. Predlogi sklepov za podelitev nagrad in priznanj Mestne občine Novo mesto za leto 

2016 
12. Premoženjsko – pravne zadeve 

12.1 Sprememba in dopolnitev Načrta ravnanja za leto 2017 
13. Poročilo o delu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Mestne občine Novo 

mesto za leto 2016 in planom dela za leto 2017  
14. Poročilo o stanju projekta Hidravlične izboljšave vodovodnega sistema Dolenjske 
15. Poročilo župana 
16. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta ter odgovori 

 (22 ZA, 0 PROTI) 
 
 

IV. 
Skrajšani postopek 

Župan je v skladu z 38. členom in prvo alinejo 101. člena poslovnika predlagal skrajšani 
postopek za 6. točko:  
6. točka: Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega 

prometa v Mestni občini Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani 
postopek 

 
Pri tej točki ni bilo razprave. 
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S K L E P, št. 408 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 101. člena Poslovnika Občinskega 
sveta Mestne občine Novo mesto na predlog župana brez razprave sprejel 
 

s k l e p  
o sprejemu odloka po skrajšanem postopku 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo obravnaval gradivo pod 6. točko: 
 
Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa v 
Mestni občini Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek 
po skrajšanem postopku. 

22 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 

K 2. točki 
Potrditev zapisnika 19. redne in 1. dopisne seje Občinskega sveta Mestne občine  

Novo mesto 
 

Predlog zapisnika 19. redne in 1. dopisne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je 
bil objavljen na spletni strani.  
 
Pri tej točki sta razpravljala Uroš Lubej in Borut Škerlj (pobuda, da se v zapisniku pri pobudah in 
vprašanjih, kjer je podan ustni odgovor s strani župana na sami seji, v zapisniku zapiše tudi 
kratek povzetek vsebine županovega odgovora). 
Župan je pobudo sprejel. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel 
 

 
S K L E P,  št. 409 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je 

 
p o t r d i l 

 
− zapisnik 19. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto z dne 22. 12. 

2016 v predloženi vsebini; 
− zapisnik 1. dopisne redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto z dne 

24. 1. 2017 v predloženi vsebini. 
 (25 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 

K 3. točki 
Kadrovske zadeve 

3.1 Predlog sklepa o potrditvi mandata članu Občinskega sveta Mestne občine Novo 
mesto  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
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Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je z večino glasov sprejel   
 
 

S K L E P, št. 410 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 

s k l e p  
o potrditvi mandata  

članu Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto potrdi mandat članu Občinskega sveta Mestne občine 

Novo mesto 
 

mag. Mitji SADKU, 
roj. 29.9.1976, stanujoč v Novem mestu, Ulica Slavka Gruma 84, 

kot naslednjemu na listi kandidatov Solidarnosti za volitve članov Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto. 

2. 
Ta sklep začne veljati takoj in se objavi v Dolenjskem uradnem listu.  

 (25 ZA, 0 PROTI)  
 

 
 

3.2 Predlog sklepa za podajo soglasja k imenovanju direktorja-poveljnika Gasilsko-
reševalnega centra Novo mesto  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je z večino glasov sprejel   
 
 

S K L E P, št. 411 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je podal 
 

s o g l a s j e 
 

k imenovanju  
 

Gregorja Blažiča, 

klavdija
Pencil
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za direktorja-poveljnika Gasilsko-reševalnega centra Novo mesto. 
 (24 ZA, 0 PROTI)  

 
 
 
3.3 Predlog sklepa za imenovanje predstavnika/ice v Svet Ekonomske šole Novo mesto 
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je z večino glasov sprejel   
 
 

S K L E P, št. 412 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel  

 
S k l e p 

o imenovanju predstavnika lokalne skupnosti  
v Svet Ekonomske šole Novo mesto 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

i m e n u j e 
 

Frančiško RENUŠA 
 

za predstavnico lokalne skupnosti v  
Svet zavoda Ekonomske šole Novo mesto 

za štiriletno mandatno dobo. 
 (24 ZA, 0 PROTI)  

 
 
 

3.4 Predlog sklepa o imenovanju nadomestnega člana/ice Odbora za davčno politiko, 
proračun in finance  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je z večino glasov sprejel   
 
 

S K L E P, št. 413 
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Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel  
 

S k l e p  
o prenehanju mandata in imenovanju nadomestne članice 

Odbora za davčno politiko, proračun in finance 
 

I. 
Renati Zupančič je z dnem 24. 11. 2016 prenehal mandat kot članici Odbora za davčno 
politiko, proračun in finance zaradi odstopa s funkcije članice Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto. 

II. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

i m e n u j e 
 

Jasno Kos Plantan 
za nadomestno članico Odbora za davčno politiko, proračun in finance. 

 
Mandata je vezan na mandat Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 

 (24 ZA, 0 PROTI)  
 
 
 

3.5 Predlog sklepa o imenovanju nadomestnega člana/ice Odbora za spremljanje    
položaja romske skupnosti  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je z večino glasov sprejel   
 
 

S K L E P, št. 414 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel  

 
S k l e p  

o prenehanju mandata in imenovanju nadomestne članice 
Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti 

 
I. 

Renati Zupančič je z dnem 24. 11. 2016 prenehal mandat kot članici Odbora za 
spremljanje položaja romske skupnosti zaradi odstopa s funkcije članice Občinskega 
sveta Mestne občine Novo mesto. 

II. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 

i m e n u j e 
 

Jasno Kos Plantan 
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za nadomestno članico Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti. 
 
Mandat je vezan na mandat Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 

 (23 ZA, 0 PROTI)  
 
 
 

3.6  Predlog sklepa o imenovanju nadomestnega člana/ice Komisije za vloge in pritožbe  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je z večino glasov sprejel   
 
 

S K L E P, št. 415 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel  

 
S k l e p  

o prenehanju mandata in imenovanju nadomestnega člana 
Komisije za vloge in pritožbe 

 
I. 

Slavku Gegiču je z dnem 6. 12. 2016 prenehal mandat kot članu Komisije za vloge in 
pritožbe zaradi odstopa s funkcije člana Komisije za vloge in pritožbe. 

 
II. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

i m e n u j e 
 

Mira ŠKUFCO 
za nadomestnega člana Komisije za vloge in pritožbe. 

 
Mandat je vezan na mandat Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 

 (24 ZA, 0 PROTI)  
 
 
 

3.7  Predlog sklepa za imenovanje Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave. 
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Občinski svet Mestne občine Novo mesto je z večino glasov sprejel   
 
 

S K L E P, št. 416 
 

S k l e p 
o imenovanju  

Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
Mestne občine Novo mesto 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je  

 
i m e n o v a l 

Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
Mestne občine Novo mesto 

v naslednji sestavi: 
I.  

1. Borut Šuštaršič, predsednik, Adriatic Slovenica 
2. Jure Duh, tajnik, Mestna občina Novo mesto, Urad za GJS 
3. Irena Čampa, članica, Vrtec Pedenjped Novo mesto 
4. Boštjan Matko, član, CGP Novo mesto 
5. Ivo Šteblaj, član, ŠC Novo mesto 
6. Marko Škedelj, član, Policijska uprava Novo mesto, Policijska postaja Novo mesto 
7. Marjeta Smolič Ferkolj, članica, OŠ Grm Novo mesto 
8. Igor Rolih, član, Agencija za varnost prometa Novo mesto 
9. Gregor Žagar, član, Avtošola Alfa-B 

10. Franci Bačar, član, član Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
II. 

Za predsednika Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu se imenuje Boruta 
Šuštaršiča.  
Za tajnika sveta se imenuje Jureta Duha. 
Mandatna doba članov sveta traja 4 leta. 

 (24 ZA, 0 PROTI)  
 
 
 

K 4. točki 
Usklajen predlog odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu Tovarna zdravil 

Krka -1 (OPPN TZ KRKA-1) - druga obravnava 
 

Gradivo je bilo v petnajstdnevnem poslovniškem roku objavljeno na spletni strani Mestne občine 
Novo mesto, pred sejo pa še amandma župana in poročili s sej delovnih teles, in sicer: 

- Odbora za okolje in prostor,  
- Odbora za komunalo in promet, ter 
- Odbora za gospodarstvo. 

 
Pri tej točki uvodna obrazložitev ni bila potrebna.  
 
Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet, poročilo s skupne seje Odbora 
za okolje in prostor ter Odbora za komunalo in promet, in 

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo. 
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Župan je predstavil svoj amandma k tej točki (10. odst. 13. člena). 
Na amandma ni bilo pripomb in tudi ni bilo razprave pri tej točki.  
 
Župan je dal amandma in predlog odloka na ločeno glasovanje. 
 
 

S K L E P, št. 417 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave z večino glasov sprejel 
 

I. 
A m a n d m a 

k usklajenemu predlogu 
občinskega podrobnega prostorskega načrta Tovarna zdravil Krka-1 (OPPN TZ KRKA-1) 

– druga obravnavava 
 
V usklajenemu predlogu odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Tovarna zdravil 
Krka-1 (OPPN TZ KRKA-1) se: 
− v 13. členu (Oblikovanje objektov) doda deseti (10.) odstavek, ki se glasi: »Za objekte, 

katerih višina bi bila 100 m nad referenčno točko letališča Prečna oziroma nad 268,53 
metrov nadmorske višine, je potrebno predhodno pridobiti ustrezno soglasje Javne agencije 
za civilno letalstvo Republike Slovenije.«. 

(25 ZA, 0 PROTI)  
 

II. 
S K L E P  

 
1. Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in potrdil  

 
usklajen predlog občinskega podrobnega prostorskega načrta 

Tovarna zdravil Krka-1 (OPPN TZ KRKA-1) v drugi obravnavi s sprejetim 
amandmajem pod točko I. 

 
2. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Tovarna zdravil Krka (OPPN TZ 

KRKA-1) se objavi v Dolenjskem uradnem listu. 
(21 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 

K 5. točki 
Predlog odloka o občinskih cestah v Mestni občini Novo mesto – druga obravnava 

 
Gradivo je bilo v petnajstdnevnem poslovniškem roku objavljeno na spletni strani Mestne občine 
Novo mesto, pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, in sicer: 

- Odbora za okolje in prostor,  
- Odbora za komunalo in promet, ter 
- Komisije za statut in poslovnik. 

 
Pri tej točki uvodna obrazložitev ni bila potrebna.  
 
Poročilo s sej delovnih teles sta podala: 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet, poročilo s skupne seje Odbora 
za okolje in prostor ter Odbora za komunalo in promet, in 
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- Martina Vrhovnik, namestnica predsednice Komisije za statut in poslovnik. 
 
Župan je predstavil svoj amandma k tej točki (25. člen). 
Na amandma ni bilo pripomb in tudi ni bilo razprave pri tej točki.  
 
Župan je dal amandma in predlog odloka na ločeno glasovanje. 
 
 

S K L E P, št. 418 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave z večino glasov sprejel 
 

I. 
A m a n d m a 

k predlogu odloka o občinskih cestah v Mestni občini Novo mesto v drugi obravnavi 
Spremeni se besedilo 25. člena predlaganega Odloka o občinskih cestah v Mestni občini Novo 
mesto tako, da glasi:"Prometno signalizacijo in prometno opremo, ki je ob občinskih cestah 
postavljena v nasprotju z zakoni in predpisi, ki določajo prometno signalizacijo in prometno 
opremo na cestah, morajo lastniki uskladiti v roku, ki je določen z navedenimi predpisi. V kolikor 
lastniki prometne signalizacije ne uskladijo v navedenem roku, jo uskladi izvajalec rednega 
vzdrževanja občinskih cest na podlagi odločbe inšpektorata, pristojnega za območje Mestne 
občine Novo mesto." 

(25 ZA, 0 PROTI) 
 

II. 
O D L O K 

o občinskih cestah v Mestni občini Novo mesto  
v drugi obravnavi s sprejetim amandmajem pod točko I. 

(27 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 

K 6. točki 
Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa v 

Mestni občini Novo mesto – prva obravnava – predlog za skrajšani postopek 
 

Gradivo je bilo v petnajstdnevnem poslovniškem roku objavljeno na spletni strani Mestne občine 
Novo mesto, pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, in sicer: 

- Odbora za okolje in prostor,  
- Odbora za komunalo in promet, ter 
- Komisije za statut in poslovnik. 

 
Pri tej točki uvodna obrazložitev ni bila potrebna.  
 
Poročilo s sej delovnih teles sta podala: 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet, poročilo s skupne seje Odbora 
za okolje in prostor ter Odbora za komunalo in promet, in 

- Martina Vrhovnik, namestnica predsednice Komisije za statut in poslovnik. 
 

Pri tej točki je razpravljal Uroš Lubej (koliko je izdanih novih dovolilnic za parkiranje na Glavnem 
trgu). 
 
Pri tej točki ni bilo vloženih amandmajev.  
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Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi z večino glasov sprejel 
 
 

S K L E P, št. 419 
 

I. 
predlog odloka 

 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa v Mestni občini Novo 

mesto v predloženi vsebini v prvi obravnavi. 
(24 ZA, 0 PROTI) 

 
II. 

O D L O K 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvi cestnega prometa v Mestni občini Novo 

mesto v predloženi vsebini v drugi obravnavi. 
(24 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 

K 7. točki 
Dopolnjen osnutek odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 

podrobnem prostorskem načrtu Nadomestna gospodarska cona ob Straški cesti (SD 
OPPN NGC-2) – prva obravnava 

 
Gradivo je bilo v petnajstdnevnem poslovniškem roku objavljeno na spletni strani Mestne občine 
Novo mesto, pred sejo pa še poročili s sej delovnih teles, in sicer: 

- Odbora za okolje in prostor,  
- Odbora za komunalo in promet, ter  
- Odbora za gospodarstvo. 

 
Pri tej točki uvodna obrazložitev ni bila potrebna.  
 
Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet, poročilo s skupne seje Odbora 
za okolje in prostor ter Odbora za komunalo in promet, in 

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave.  
 
 

S K L E P, št. 420 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave z večino glasov sprejel 
 
1. Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in potrdil  

 
dopolnjen osnutek 

sprememb in dopolnitev Občinskega podrobnega prostorskega načrta Nadomestna 
gospodarska cona ob Straški cesti (SD OPPN NGC-2) 

v prvi obravnavi. 
 



PREDLOG 

13 
 

2. Pripombe in predlogi Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto se upoštevajo kot 
pripombe z javne razgrnitve dopolnjenega osnutka prostorskega akta. 

(27 ZA, 0 PROTI)  
 
 

 
K 8. točki 

Predlog odloka o proračunu Mestne občine Novo mesto za leto 2018 - prva obravnava 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v štirinajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročila s sej delovnih teles, in sicer: 

− Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 
− Odbora za okolje in prostor,  
− Odbora za komunalo in promet, 
− Odbora za gospodarstvo, 
− Odbora za družbene dejavnosti, 
− Odbora za lokalno samoupravo, 
− Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti, in 
− Odbora za mladino. 

 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je na seji podal župan mag. Gregor Macedoni. 
 
Poročila s sej delovnih teles so na seji podali: 

− Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 
− Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet, poročilo s skupne seje 

Odbora za okolje in prostor ter Odbora za komunalo in promet,  
− mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo, 
− Dušan Kaplan, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, 
− Stanislav Galič, predsednik Odbora za lokalno samoupravo, 
− Martina Vrhovnik, namestnica predsednice Odbora za spremljanje položaja romske 

skupnosti, in 
− Marko Dvornik, predsednik Odbora za mladino. 

 
Po podanih poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo. 
 
Pri tej točki so razpravljali doc. dr. Milena Kramar Zupan, mag. Franc Bačar, dr. Janez Povh, 
Alojz Kobe, Jiří Volt, Uroš Lubej, Marko Dvornik, mag. Adolf Zupan, Bojan Kekec, Borut Škerlj. 
 
Na razpravo in vprašanja je na seji odgovarjal župan mag. Gregor Macedoni. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi z večino glasov sprejel 

 
 

S K L E P, št. 421 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 

predlog odloka 
o proračunu Mestne občine Novo mesto za leto 2018 v prvi obravnavi. 

(29 ZA, 0 PROTI) 
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  K 9. točki 
Predlog Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto - prva obravnava 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v štirinajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročilo s skupne seje delovnih teles, in sicer: 

- Odbora za okolje in prostor ter  
- Odbora za komunalo in promet. 

 
Uvodne informacije sta na seji podala: 
mag. Gregor Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto, ter 
Martina Vrhovnik, namestnica predsednice Komisije za statut in poslovnik. 
 
Poročilo s skupne seje Odbora za okolje in prostor ter Odbora za komunalo in promet je podal 
Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet. 
 
Po obravnavi predloga Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto - prva 
obravnava glede na pristojnosti odborov sta Odbor za okolje in prostor ter Odbor za komunalo 
in promet ločeno sprejela naslednja 

s k l e p a 
 

I. 
Odbor za komunalo in promet predlaga, da predlagatelj umakne predlog Poslovnika 

Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto iz postopka za prvo obravnavo. 
II. 

Odbor za okolje in prostor ne podpira predloga Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine 
Novo mesto v prvi obravnavi. 

 
Peter Kostrevc, predsedujoči skupne seje odborov, je podal izjavo, da se kot predsedujoči ni 
strinjal s sklepom Odbora za komunalo in promet. 
 
Po poročilu delovnih teles je župan odprl razpravo. 
 
Pri tej točki so razpravljali Borut Škerlj (proceduralno, da je predsedujoči skupne seje odborov 
pri podajanju poročila prekoračil pooblastila in dodal osebno razpravo/komentar; pripombe in 
predlogi svetnika na predlog vsebine poslovnika v prvi obravnavi so priloga 1 zapisnika), Alojz 
Kobe, Uroš Lubej (pripombe in predlogi Svetniške skupine Solidarnost so priloga 2 zapisnika), 
doc. dr. Milena Kramar Zupan, Marko Dvornik in dr. Janez Povh. 

 
Mag. Gregor Macedoni, župan, je predlagal, da se izraženo osebno mnenje predsednika 
Odbora za komunalo in promet v zapisniku zabeleži kot razprava. 
 
Na razpravo in vprašanja so na seji odgovarjali: 

- mag. Gregor Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto, 
- Martina Vrhovnik, namestnica predsednice Komisije za statut in poslovnik, 
- Jasna Jazbec Galeša, Urad za finance in splošne zadeve. 

 
Po razpravi je župan prešel h glasovanju o predlogu sklepa in svetnike opozoril, da je pri 
glasovanju o poslovniku potrebna 2/3 večina navzočih svetnikov (20 svetnikov). 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi z dvetretinjsko večino prisotnih 
svetnikov  sprejel 
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S K L E P, št. 422 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 

predlog  
 

Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto v prvi obravnavi. 

(24 ZA, 2 PROTI) 
 
 
 

K 10. točki 
Program odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode za leto 2017 

 
Gradivo je bilo v sedemdnevnem poslovniškem roku objavljeno na spletni strani Mestne občine 
Novo mesto, pred sejo pa še poročilo s skupne seje delovnih teles, in sicer: 

- Odbora za okolje in prostor, ter 
- Odbora za komunalo in promet.  

 
Pri tej točki uvodna obrazložitev ni bila potrebna.  
 
Poročilo s skupne seje delovnih teles je podal: 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet, poročilo s skupne seje Odbora 
za okolje in prostor ter Odbora za komunalo in promet.  
 

Pri tej točki ni bilo razprave.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave z večino glasov sprejel 
 
 

S K L E P, št. 423 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 

Program odvajanja in čiščenja komunalne odpadne in 
padavinske vode za leto 2017 v predloženi vsebini. 

(28 ZA, 0 PROTI)  
 

 
 

K 11. točki 
Predlogi sklepov za podelitev nagrad in priznanj Mestne občine Novo mesto za leto 2016 

 
Gradivo, ki ga je pripravila Komisija za priznanja in nagrade, je bilo v sedemdnevnem 
poslovniškem roku objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto.  

  
Pri tej točki je uvodno obrazložitev podal Bojan Kekec, predsednik Komisije za priznanja in 
nagrade. 
 
Pri tej točki je razpravljal dr. Janez Povh (pobuda za posredovanje več predlogov komisiji). 
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Župan je po razpravi prešel h glasovanju in predlagal skupno glasovanje za vse predloge, 
čemur ni nasprotoval nihče od svetnikov. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi z večino glasov s skupnim glasovanjem 
sprejel naslednje sklepe: 
 
 

S K L E P, št. 424 
 

S k l e p   
o podelitvi naziva častnega občana  

Mestne občine Novo mesto 
za leto 2016 

 
Listina za častno občanko Mestne občine Novo mesto 

 
se podeli 

 
Rii BAČER 

za življenjsko delo in dosežene pomembnejše trajne uspehe 
na novinarskem in publicističnem področju. 

 
 

S K L E P, št. 425 
 

S k l e p   
o podelitvi nagrade Mestne občine Novo mesto 

za leto 2016 
Nagrado Mestne občine Novo mesto prejme  
 

Žiga VIRC  
za pomembnejše trajne uspehe na področju filmskega ustvarjanja. 

 
 

S K L E P, št. 426 
 

S k l e p   
o podelitvi nagrade Mestne občine Novo mesto 

za leto 2016 
 
Nagrado Mestne občine Novo mesto prejme  

 
Primož KOBE 

za pomembnejše trajne uspehe na področju športa. 
 
 

S K L E P, št. 427 
 

S k l e p   
o podelitvi nagrade Mestne občine Novo mesto 

za leto 2016 
 
Nagrado Mestne občine Novo mesto prejme  
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Zinka MUHIČ 
za pomembnejše trajne uspehe na vzgojno-izobraževalnem področju. 

 
 

S K L E P, št. 428 
 

S k l e p   
o podelitvi Trdinove nagrade 

za leto 2016 
 

Trdinovo nagrado prejme  
Barica SMOLE 

za pomembnejše trajne uspehe na literarnem področju. 
 
 

S K L E P, št. 429 
 

S k l e p   
o podelitvi Trdinove nagrade 

za leto 2016 
 

Trdinovo nagrado prejme  
Marjan HREN 

za pomembnejše trajne uspehe  
na kulturnem in literarnem področju ter pri ohranjanju kulturne dediščine. 

 
 

S K L E P, št. 430 
 

S k l e p   
o podelitvi grba Mestne občine Novo mesto 

za leto 2016 
 
Grb Mestne občine Novo mesto prejme  
 

GIMNAZIJA Novo mesto 
za dolgoletne uspehe na vzgojno-izobraževalnem, kulturnem, športnem, humanitarnem in 

narodnostnem področju. 
 
 

S K L E P, št. 431 
 

S k l e p   
o podelitvi grba Mestne občine Novo mesto 

za leto 2016 
 
Grb Mestne občine Novo mesto prejme  
 

ŠKOFIJA Novo mesto  
 

za uspehe in doprinos k humanemu, domoljubnemu in estetskemu okolju. 
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S K L E P, št. 432 
 

S k l e p   
o podelitvi grba Mestne občine Novo mesto 

za leto 2016 
 
Grb Mestne občine Novo mesto prejme  
 

Anica KORASA 
za dolgoletno delo in uspehe na področju prostovoljstva. 

 
(29 ZA, 0 PROTI)  

 
 
 

K 12. točki 
Premoženjsko – pravne zadeve 

 
12.1 Sprememba in dopolnitev Načrta ravnanja za leto 2017 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, in sicer:  

- Odbora za davčno politiko, proračun in finance,  
- Odbora za komunalo in promet, ter 
- Odbora za okolje in prostor. 
 

Pri tej točki uvodna predstavitev ni bila potrebna. 
Poročili delovnih teles sta na seji podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 
- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet, poročilo s skupne seje Odbora 

za okolje in prostor ter Odbora za komunalo in promet. 
 

Pri tej točki sta razpravljala Alojz Kobe in mag. Mitja Sadek (pobuda, da se zemljišče – park pri 
Kulturnem centru Janeza Trdine ne proda in pobuda za sprejem sklepa o zadržanju prodaje 
tega zemljišča do sprejema OPPN Novi trg). 
 
Župan mag. Gregor Macedoni je pobudo sprejel in dal predlog na glasovanje. 
 
 

S K L E P, št. 433 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je z večino glasov sprejel  

 
I. 

spremembe in dopolnitve 
načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2017, 

 
ki vsebuje: 
- spremembe in dopolnitve načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem za leto 

2017, 
- spremembe in dopolnitve načrta pridobivanja nepremičnega premoženja za leto 2017. 
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II. 
Zadrži se prodaja nepremičnin parc. št. 1287, 1288, 1289, 1290, vse k.o. Novo mesto, do 
sprejema OPPN za projekt Novi trg 

(26 ZA, 1 PROTI) 
 
 
 

K 13. točki 
Poročilo o delu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Mestne občine Novo 

mesto za leto 2016 in planom dela za leto 2017 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročilo s skupne seje delovnih teles, in sicer:  

- Odbora za komunalo in promet, ter 
- Odbora za okolje in prostor. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.  
 
Poročilo s seje delovnega telesa je podal: 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet, poročilo s skupne seje Odbora 
za okolje in prostor ter Odbora za komunalo in promet. 

Odbora sta na skupni seji sprejela priporočila, za katere sta predlagala, da jih sprejme tudi 
Občinski svet skupaj s planom dela Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu MO NM 
za leto 2017. 
Župan mag. Gregor Macedoni je pobudo sprejel in predlagal glasovanje o predlagani točki 
skupaj s priporočili, ki sta jih predlagala odbora. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel naslednji sklep: 
 
 

S K L E P, št. 434 
 

I. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je  
 

seznanil 
 
s poročilom o delu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Mestne občine 
Novo mesto za leto 2016 in  
planom dela Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu za leto 2017. 

II. 
Odbor za okolje in prostor ter Odbor za komunalo in promet predlagata, da se Svet za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu Mestne občine Novo mesto aktivno vključi v 
akcije občinske uprave na področju prometne varnosti (zagotavljanje možnosti za 
kratkotrajne parkiranje (OŠ Grm); urbana oprema za parkirišča koles pri šolah; 
postavljanje avtobusnih postajališč preblizu robnika pločnika). 

 (27 ZA, 0 PROTI) 
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K 14. točki 
Poročilo o stanju projekta Hidravlične izboljšave vodovodnega sistema Dolenjske 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročilo s skupne seje delovnih teles, in sicer:  

- Odbora za komunalo in promet ter 
- Odbora za okolje in prostor. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna. 
 
Poročilo s skupne seje delovnih teles je podal: 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet, poročilo s skupne seje Odbora 
za okolje in prostor ter Odbora za komunalo in promet.  
 

Pri tej točki sta razpravljala Uroš Lubej in Alojz Kobe. 
 
Na razpravo je odgovarjal Jernej Muhič, Komunala Novo mesto. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel naslednji sklep 
 
 

S K L E P, št. 435 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je  
 

seznanil 
 
s Poročilom o realizaciji projekta »Hidravlična izboljšava vodovodnega sistema na 
območju osrednje Dolenjske«, na dan 7. 2. 2017. 

 (28 ZA, 0 PROTI) 
 
 

K 15. točki 
Poročilo župana  

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
Ustno poročilo pri tej točki je podal župan mag. Gregor Macedoni. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je brez razprave in glasovanja  
 

s e z n a n i l 
 
s poročilom župana o realizaciji sklepov Občinskega sveta in aktivnostih Mestne občine 
Novo mesto. 
 
 
 

K 16. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta ter odgovori 

 
I. 

Na spletni strani so bili objavljeni pisni odgovori na naslednje pobude in vprašanja članic in 
članov Občinskega sveta, podane na 19. seji Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto: 
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1. 9001-8/2016 – 372 Sanacija talnih jaškov na klancu proti mostu na Loki pri 
teniških igriščih v Portovalu 

2. 9001-8/2016 – 373 Ureditev osvetlitve stadiona z umetno travo v Portovalu 
3. 9001-8/2016 – 374 Tretja razvojna os 
4. 9001-8/2016 – 375 Ureditev objektov na Ljubljanski cesti 14 in 16 – ponovno 

vprašanje 
Na vprašanje je na seji odgovoril župan mag. Gregor Macedoni. 
5. 9001-8/2016 – 376 

 
Nevarnost treh stopnic na notranji strani vhoda v stavbi 
rotovža – postavitev oporne ograje 

6. 9001-7/2016 – 377 Ureditev pešpoti 
7. 9001-8/2016 – 378 Kratkotrajno parkiranje pri OŠ Grm – ponovno vprašanje 
8. 9001-8/2016 – 379 Obračun NUSZ 

 
II. 

Članice in člani Občinskega sveta so na 20. seji Občinskega sveta, dne 16. 2. 2017, podali 
naslednje 

pobude in vprašanja 
 

1. 

Borut Škerlj  
9001-1/2017 – 380 

(ustna in pisna pobuda) 

 
Objavljanje splošnih aktov MO NM in dostopnost na 
spletu 
Pobuda, da se takoj zagotovi takšna javna objava splošnih 
aktov občine, da bo na nivoju objav Uradnega lista Slovenije 
in da bodo zagotovljeni čistopisi aktov. 
Z Dolenjskim uradnim listom in neažuriranimi podatki na 
spletni strani MO Novo mesto je nastala zmeda pri 
identifikaciji in iskanju veljavnih predpisov MO Novo mesto, 
sploh pa čistopisov veljavnega splošnega akta.  
Primer - ODLOK o ustanovitvi in izdajanju lokalnega glasila 
Novo mesto ni mogoče enostavno in v uporabniku prijazni 
obliki (WORD)  najti ne na iskalcu spletne strani MO Novo 
mesto ne v registru lokalnih skupnosti RPLS ne na portalu 
Google, kjer je objavljeno vse. Velja, da česar ni na Google, 
to ne obstaja. Iskanje veljavnega odloka privede  in na prvo 
mesto postavlja Odlok o ustanovitvi in izdajanju lokalnega 
časopisa Novo mesto iz leta 2004, ki je z novim odlokom 
razveljavljen in ne velja več. Objava na spletni strani občine, 
da lahko do predpisov Mestne občine Novo mesto 
dostopamo tudi preko Registra predpisov lokalnih skupnosti, 
je dejansko zavajajoča in napačna. 
V času postinformacijske dobe in razvoja v mrežno družbo 
ni opravičila za opisane nerodnosti.   
Omejitve pri objavah izpostavljajo sume v netransparentno 
delovanje.                                                           

2
. 

Borut Škerlj  
9001-1/2017 – 381 

(ustno in pisno vprašanje 
ter pobuda) 

 
Odprava nevarno nameščene ograje na glavni 
avtobusni postaji v Novem mestu 
Vprašanje in pobuda, da Občinska uprava v okviru svojih 
aktivnosti sprejme ukrepe in zavaruje občane in obiskovalce 
avtobusne postaje. Na avtobusni postaji je lesena ograja na 
zgornjem platoju nameščena neustrezno, nevarno, z razmiki 
in na način, da ne varuje pred padcem v globino niti 
odraslega človeka, kaj šele otroka.  
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Vprašanje, kdo je v MO NM zadolžen za varstvo pri delu, 
kdo izvaja preglede, kdaj je bilo področje avtobusne postaje 
zadnjič pregledano in ali je izdelano poročilo ter kakšno je to 
poročilo.  
Hkrati dajem pobudo in predlagam, da se v okviru 
vzdrževalnih del in obveznosti zagotavljanja varnosti ter 
varstva pred nezgodo in odvrnitve odgovornosti MO NM kot 
lastnika namesti ograjo na način, ki bo preprečeval padec.                                                                 

3
. 

Vesna Vesel  
9001-1/2017 – 382 

(ustno vprašanje) 

 
Poraba sredstev svetniških skupin v 2016 
Vprašanje ali je poleg svetniške skupine LIK – Liste Ivana 
Kralja še kateri drugi svetniški skupini v letu 2016 uspelo 
privarčevati sredstva v proračunu s tem, da niso porabile 
vseh razpoložljivih sredstev, ki so jim bila na voljo za namen 
delovanja svetniških skupin. 
Svetniška skupina LIK – Lista Ivana Kralja je v letu 2016 iz 
naslova delovanja svetniških skupin v proračunu 
privarčevala 1.476 eur (18,23 %) (od skupnih razpoložljivih 
8.100 eur). 

4. 

Vesna Vesel in  
mag. Mojca Špec Potočar 

9001-1/2017 – 383 
 (ustna pobuda) 

 
 
Termin sej Občinskega sveta in pomembnejših 
občinskih dogodkov 
Pobuda za pripravo koledarja termina sej Občinskega sveta 
in pomembnejših dogodkov, ki jih organizira občina (npr. ob 
občinskem prazniku in drugi pomembni dogodki v MO NM). 

5. 

mag. Mojca Špec Potočar 
9001-1/2017 – 384 

(ustno vprašanje in pobuda) 

 
Varovanje objekta vrtec v romskem naselju Brezje in 
namestitev kamer na objektu 
Vprašanje v kakšni fazi je postopek namestitve kamer na 
objektu vrtca v romskem naselju Brezje oziroma kdaj bodo 
kamere nameščene. 
Odbor za spremljanje položaja romske skupnosti ugotavlja, 
da je bilo na temo varovanja objekta vrtca v romskem 
naselju Brezje sprejetih že nekaj sklepov, ki pa še niso 
realizirani.  
Zato pobuda pristojnega odbora, da se zaradi varnosti 
samega objekta in udeležencev, ki se nahajajo v vrtcu in v 
njegovi okolici, kamere čim prej namestijo.  

6. 

mag. Mojca Špec Potočar 
9001-1/2017 – 385 

(ustno vprašanje) 

 
Rok za dokončanje mostu na Smrečnikovi 
Vprašanje ali je res predviden zaključek del na mostu na 
Smrečnikovi konec leta 2017, kot je ponekod zaslediti? 

Na vprašanje je odgovoril župan mag. Gregor Macedoni na seji (promet čez most že poteka, 
pa tudi rokovno je predviden zaključek del z uporabnim dovoljenjem v februarju 2017), bo pa 
Občinska uprava podala še pisni odgovor. 

7. 

mag. Mojca Špec Potočar 
9001-1/2017 – 386 

(ustno vprašanje) 

 
Pojasnilo v zvezi z odločitvijo sodišča na pritožbo 
občine glede izpraznitve Narodnega doma 
Vprašanje v zvezi z odločitvijo sodišča na pritožbo občine 
glede izpraznitve Narodnega doma. Kakšne aktivnosti 
planira občina v zvezi s tem v prihodnje, tudi v povezavi z 
izvajanjem vsebin oziroma kako jih namerava izvajati glede 
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na trenutno stanje? 

Na vprašanje je odgovoril župan mag. Gregor Macedoni na seji (predstavil postopke, ki jih je 
občina izvedla: lani je bila vložena tožba občine zaradi izpraznitve in izročitve nepremičnin v 
posest ter predlog za izdajo začasne odredbe za izselitev, ki pa je bila s strani sodišča 
zavrnjena; občina je podala na to pritožbo, o kateri se bo predvidoma razpravljalo v mesecu 
marcu). Bo pa podana tudi pisna informacija. 

8. 

Uroš Lubej 
9001-1/2017 – 387 

(pisno vprašanje) 

 
Dopolnitev odgovora z dne 16. 12. 2014 na vprašanje 
glede učinkovitosti energetske prenove stavb v lasti 
mestne občine 
Z novim ciklom energetskih prenov vprašanje znova postaja 
aktualno, zato zaprosilo za dopolnitev odgovora. In sicer, iz 
odgovora ne morem presoditi, ali so naše dosedanje 
energetske prenove dosegle želene rezultate ali ne? 
Zanima me, ali občina ima te podatke, ali jih je analizirala in 
ali so naše energetske prenove, ki smo jih naredili do sedaj, 
bile uspešne ali ne, pri čemer prosim, če lahko podatke 
podkrepite z ustreznimi številkami.    

9. 

Uroš Lubej 
9001-1/2017 – 388 

(pisno vprašanje) 

 
Dopolnitev zavrnilnega odgovora z dne 5. julij 2016 na 
pobudo svetnika glede odstranitve zapornice v parku 
pred KCJT  
Občina je sicer zavrnila mojo pobudo, da se zapornica pred 
KCJT odstrani, ampak kljub temu predlagam, da se odgovor 
še enkrat preuči.  
Namreč, dvomim in upam, da ne govorimo o isti zapornici. 
Verjamem, da glavna zapornica pri stavbi Pošte Slovenije 
ima svojo funkcijo in da z njo onemogočamo prost promet 
po parkiriščih in po zelenicah parka pred KCJT. Ampak, 
nisem govoril o tej zapornici, ampak o tisti, ki zapira pot iz 
smeri občinske stavbe na Seidlovi oziroma avtobusnega 
postajališča ob Seidlovi ulici. Tista zagotovo nima nobene 
funkcije, razen da kazi park in ovira peš in kolesarski 
promet.                                                               

10. 

Uroš Lubej 
9001-1/2017 – 389 

(pisno vprašanje) 

 
Dopolnitev odgovora z dne 16.12.2014, 20. 3. 2015 in 
25.5. 2015, in sicer glede pobude o ročnih zapornic na 
Lazah  
Zanima me, ali je občina vendarle dobila kakršen koli 
zavezujoč odgovor s strani Slovenskih železnic glede teh 
zapornic? Ponovno pozivam, da se zadeva uredi, saj ni 
sprejemljivo, da naši občani čakajo več kot 15 minut na dvig 
zapornic.                                                     

11. 

mag. Mitja Sadek 
9001-1/2017 – 390 

(pisna pobuda) 

 
Pobuda za urejanje prog za tek na smučeh v Mestni občini Novo 
mesto  
V svetniški skupini Solidarnost Novo mesto predlagamo, da začne 
Mestna občina Novo mesto sistematično vzpostavljati pogoje za 
dejavnost teka na smučeh na območju naše občine.  
 
Obrazložitev s predlogi ukrepov: 



PREDLOG 

24 
 

Novo mesto z bližnjo okolico ima v zimskih mesecih z ugodnimi 
snežnimi razmerami vse pogoje za ureditev prog za tek na 
smučeh. Tek na smučeh je ena najbolj zdravih oblik rekreacije in je 
primerna za vse starostne skupine. Zaradi relativno nizkih 
finančnih stroškov (sploh v primerjavi s smučanjem) je dostopen 
najširšemu krogu prebivalcev. Tek na smučeh v najmanjši možni 
meri obremenjuje okolje in ga lahko opredelimo kot okolju 
prijaznega. Ukvarjanje s tem športom nedvomno dviguje kvaliteto 
življenja.  
Pobudniki urejanja tekaških prog v MO Novo mesto opažamo velik 
porast zanimanja za ta zimski šport v lokalnem okolju, vendar 
obenem z zaskrbljenostjo ugotavljamo, da MO Novo mesto kljub 
vsem naravnim danostim in velikemu interesu občanov teka na 
smučeh ne zna približati ljudem. Opažamo tudi, da urejanje in 
vzdrževanje prog za tek na smučeh v MO Novo mesto doslej še ni 
bilo organizirano na način, ki bi dolgoročno zagotavljal ukvarjanje s 
tem športom. 
Urejanje prog finančno ne predstavlja velikega bremena za 
občino, hkrati pa zajame relativno veliko število potencialnih 
uporabnikov.  
Na območju MO Novo mesto in okolice je po naših ocenah vsaj 
tisoč potencialnih rekreativnih tekačev na smučeh. Vsako leto se 
samo v okviru Delavskih športnih iger v MO Novo mesto udeleži 
teka na smučeh okoli sto ljudi. Rekreativnih tekačev, ki se teh iger 
ne udeležujejo, je vsekakor še precej več. Tek na smučeh bi lahko 
ob primernih pogojih popularizirali v vseh osnovnih in srednjih 
šolah v Novem mestu in okolici. Dolgoročna urejenost prog za tek 
na smučeh bi v bodoče ustvarila tudi pogoje za ustanovitev 
športnega kluba, ki bi gojil ta šport na tekmovalnem nivoju. 
Pričujoča pobuda je v vseh pogledih skladna s strateško 
usmeritvijo MO Novo mesto na področju športa (Strategija športa 
v MO Novo mesto 2010-2020).  
Za opravljanje administrativnih, strokovnih, organizacijskih in 
tehničnih del na področju športa v MO Novo mesto je v skladu s 
svojim statutom zadolžena in odgovorna nekdanja Agencija za 
šport Novo mesto, sedaj delujoča znotraj Zavoda Novo mesto. 
Jasno je, da bi moral prav omenjeni zavod vzpostaviti in 
nadzorovati sistem rednega urejanja in vzdrževanja prog za tek na 
smučeh v MO Novo mesto. 
Na podlagi zgornjih dejstev pobudniki urejanja prog za tek na 
smučeh v MO Novo mesto predlagamo naslednje ukrepe: 
1. Izdelati je treba seznam lokacij, primernih za ureditev prog za 
tek na smučeh. Izmed teh je treba izbrati najustreznejše in se 
dogovoriti z lastniki zemljišč za njihovo uporabo v obdobju 
pokritosti s snegom.  
Pri izbiri zemljišč je treba upoštevati pretekle poskuse ureditve 
prog v MO Novo mesto (mdr. Boričevo, Male Brusnice, Cikava), 
morebitne nove lokacije (npr. golf igrišče Otočec: praksa urejanja 
prog za tek na smučeh na zasneženih igriščih za golf je v tujini 
precej razširjena –  



PREDLOG 

25 
 

(http://www.calgary.ca/CSPS/Parks/Pages/Locations/Cross-
country-skiing.aspx) ter sodelovanje s sosednjimi občinami 
(predvsem letališče v Prečni). 
2. Izbrati je treba zanesljive partnerje - izvajalce urejanja in 
vzdrževanja prog - in z njimi skleniti pogodbo. Izbrani izvajalec 
mora začeti urejati proge takoj, ko so razmere za to primerne 
(najmanj 20 cm snega). Najboljša in dolgoročna rešitev bi gotovo 
bila investicija MO Novo mesto v lastni teptalnik snega, zato naj o 
tej rešitvi občina razmisli. 
3. Posebej je treba poudariti, da morajo biti proge urejene za 
rekreacijo občanov v celotnem obdobju ugodnih razmer za tek na 
smučeh. Doslej se je namreč dogajalo, da so bile proge urejene le 
za enkratni dogodek Delavskih športnih iger.  
4. Proge morajo biti urejene na način, ki bo omogočal tek s 
klasično in drsalno tehniko. Proge, ki morajo biti tudi ustrezno 
označene, je treba vsakodnevno vzdrževati v kvalitetnem stanju.  
5. O stanju prog za tek na smučeh je treba občane redno obveščati 
na spletnih straneh MO Novo mesto ali Zavoda Novo mesto. 
6. Po koncu vsake zimske sezone je treba oceniti trenutno stanje 
in v primeru kakršne koli pomanjkljivosti izvesti ustrezne ukrepe 
oz. izboljšave (sprememba lokacije, izvajalca ipd.). 
Številne občine po Sloveniji že uspešno omogočajo tek na smučeh 
svojim občankam in občanom. Omenimo lahko Ljubljano, 
Medvode, Kranj, Celje, Logatec … Nobenega razloga ni, da se 
primerom dobrih praks drugod ne bi pridružili tudi v Novem 
mestu.                            

12. 

Alojz Kobe 
9001-1/2017 – 391 

(pisna pobuda) 

 
Poročilo o realizaciji projekta hidravlične izboljšave 
vodovodnega sistema Dolenjske 
Prosim za pisno pojasnilo, zakaj je investitor, kljub  sklenjeni 
pogodbi po rumeni knjigi FIDIC, pristal na povišanje 
stroškov investicije in, ali bodo dodatni stroški sofinancirani 
s strani države in EU. 
V poročilu o realizaciji projekta hidravlična izboljšava 
vodovodnega sistema Dolenjske, na dan 7.2.2017, je 
navedeno, da se projekt (gradnja vodarn)  izvaja po rumeni 
knjigi FIDIC. Kar v praksi pomeni projekt »na ključ«. S 
poročilom smo bili obveščeni o podpisih aneksov v znesku 
147.013,12 EUR brez DDV in 311.066,37 EUR brez DDV.                                                          

13. 

Martina Vrhovnik 
9001-1/2017 – 392 

(pisna pobuda) 

 
Odkup nepremičnine, parc. št. 808/5, K.O. Šmihel, in 
ureditev javne razsvetljave 
Parcela 808/5, k.o. 1484 Šmihel pri Novem mestu, je v 
naravi dostopna cesta za 5 stanovanjskih hiš, na njej je 
zgrajena tudi kanalizacija. 
Parcela je v privatni lasti, lastnik plačuje vse davke in 
prispevke, povezane z zemljiščem, ne more pa zemljišča 
uporabljati. 
Lastnik je podal na MO NM pobudo za odkup, vendar je 
odgovor MO NM negativen. 
Ker lastnik želi, da se uredi lastništvo predmetne 

http://www.calgary.ca/CSPS/Parks/Pages/Locations/Cross-country-skiing.aspx
http://www.calgary.ca/CSPS/Parks/Pages/Locations/Cross-country-skiing.aspx
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nepremičnine in jo prenese na MO NM, namesto plačila pa 
želi, če to ni mogoče, da se uredi na tej parceli  javna 
razsvetljava. 
Pred leti je na tej parceli že bila javna razsvetljava in je v 
zemlji ostala tudi (po odstranitvi drogov javne razsvetljave) 
vsa napeljava. 
Prosim za odgovor, kaj bo MO NM naredila, da bodo imeli 
lastniki stanovanjskih hiš, to je občani mestne občine enake 
možnosti dostopa po javni cesti in ne privatni parceli.  
Stanovalci teh hiš so zainteresirani, da se zadeva uredi čim 
prej, prav tako tudi javna razsvetljava in bodo kot dokaz 
podpisali peticijo. Namreč, bojijo se, da ne bi kdaj prišlo do 
"zapore ceste".  
Prosim, da Občinska uprava  poišče rešitev, ustrezno tako 
za lastnika parcele, lastnike stanovanjskih hiš in Mestno 
občino Novo mesto.                                           

 
 
Župan je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan.  
 
Ker ni bilo več razprave, se je župan vsem članicam in članom Občinskega sveta ter vsem 
prisotnim zahvalil za sodelovanje. 
  
Župan je sejo zaključil ob 20.04 uri. 
 
 
Številka: 9001-2/2017 
Datum:   16. 2. 2017 
 
 
 
 
     Vodja zapisnika: 
                Darko Habjanič  mag. Gregor MACEDONI 
     višji svetovalec za Občinski svet 

 
                     ŽUPAN 

   
 
 
Priloge: 
Priloga 1: Pripombe in predlogi na predlog Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto v   

prvi obravnavi svetnika Boruta Škerlja 
Priloga 2: Predlogi svetniške skupine Solidarnost k predlogu Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine 

Novo mesto v prvi obravnavi 
 
 
 
Seja je tonsko posneta 
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